
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 08/2022

Aika: 4.3.2022, klo 08.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (saapui kohdassa 7 ja poistui kohdassa 14)

Juho Alin (poistui kohdassa 15)

Julia Sippala (saapui kohdassa 6)

Laura Puusola (poistui kohdassa 14)

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah (saapui kohdassa 4)

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi (poistui kohdassa 9)

Tuukka Pallonen (saapui kohdassa 4)

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 08.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Rebekka Sihvola ja Milja Parviainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 8.2 Hallituksen postilaatikon palaute ja siirretään seuraavia

kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 15.1 KV-ISOhakemukset ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

Tuukka saapui 08.18.
Rahim saapui 08.19.

5. Ilmoitusasiat
Rahim ilmoitti, että kokouseväänä on banaaneja, riisikakkuja, minijuustoja sekä

juustolevitettä. Eväänä piti olla myös suklaata, mutta ne unohtuivat kotiin.



6. Kuulumiskierros
Ruusu: Viime viikolla oli korona ja syttyi sota, tällä viikolla ei ole syttynyt uusia sotia tai

kulkutauteja, joten on parempi viikko.

Rebekka: Paljon tekemistä, mikä stressaa. Söi eilen vahingossa Juhon ruuat.

Tuukka: Hyvin menee, hyvä mutta hektinen aamu tähän mennessä.

Julia saapui 08.24.

Julia: Pahoittelee myöhästymistään ja vähän väsyttää.

Juho: Kahden päivän darra on vihdoin ohi ja elämä hymyilee.

Rahim: Ei ole darrassa, eli hyvää kuuluu.

Milja: Vaikka maailma ympärillä on tuhoutumassa, niin auringonpaiste ja One Directionin

kuuntelu piristävät.

Laura: Poikkeuksellisen tyhjä pää, kuuluu ihan hyvää. Innoissaan reissuun lähdöstä.

Ullis: Aamu kulunut autopilotilla, on innoissaan viikonlopusta.

Iida: Hyvä aamu tähän mennessä. Teki aamupalaleivät mukaan, mikä oli hyvä idea.

Inkeri: Kuuluu hyvää.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Antti Norrkniivilä Ethanan futsaltreenit 20.2.2022 43,00 € Hyväksytty

Antti Riski
Lauantain maratoonarin

touhutonni-tapahtuma
30,00 € Hyväksytty

Laura Puusola Edustuspaikka AMS vujuille 45,00 € Hyväksytty

Ilkka Lappeteläinen Toimariralli ryhmä 6 50,00 € Hyväksytty

Tuomas Kuusisaari Näytönpuhdistusliinoja olkkarille. 20,97 € Hyväksytty

Inkeri saapui 08.29.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Rasmus Ruohola varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Hallituksen postilaatikon palaute
Hallituksen postilaatikkoon tuli palautetta, jossa ilmaistiin pettymystä siitä,

ettei Athenen teltta ollut Laskiaisriehassa paikalla. Keskusteltiin annetusta

palautteesta. Athenen teltta oli ilmoitettu tapahtumaan, mutta koska iso osa

hallituksesta oli sairaana ja joutui jättäytymään pois teltan roudaamisesta,

päädyttiin osallistuminen perumaan.



8.3. Ponsiselvitykset
Ruusu ilmoitti, että hallitusrap on äänitetty ja se on erittäin hyvä. Ensisoitto

tapahtuu vuosikokouksessa ponsiesittelyn yhteydessä. Muut ponnet eivät ole

vielä edenneet, mutta etenevät varmasti ennen vuosikokousta.

8.4. Terveiset dekaanilounaalta
Ullis kertoi maaliskuun dekaanilounaalla käsitellyistä asioista. Lounaalla

keskusteltiin muun muassa Aallon huonosti toimivista systeemeistä, kuten

liiallisista sähköposteista ja Aalto Coursesista. Mari Knuuttila lupasi keskustella

koulun kanssa opiskelijoille lähetettävien sähköpostien määrästä. Tällä hetkellä

on vaikeaa jakaa opiskelijoille tietoa uusista mielenkiintoisista kursseista, joten

sitä täytyy pohtia.

Keskusteltiin myös kurssien opetusmuodoista viestimisestä. Koulu haluaa

antaa kurssin järjestäjille vapautta järjestää kursseja miten haluavat, mutta

kuitenkin varmistaen että järjestäminen on selkeää ja oikeudenmukaista.

Koulun mukaan jos kurssin järjestysmuoto on etänä, pitäisi myös tentin olla

etänä.

8.5. Vuosikokouksen vastuiden jakaminen
Keskusteltiin vuosikokouksen vastuunjaosta. Milja ja Inkeri ovat lupautuneet

vuosikokouksen ääntenlaskijoiksi. Tuukka ja Laura ottavat koppia eväiden

hankinnasta ja esillepanosta. Ovella osallistujalistaa ylläpitävät Iida, Julia, ja

tarvittaessa myös Inkeri.

8.6. Toiminnan painopisteet
Keskusteltiin aiemmassa painopiste-workshopissa esille nousseista

mahdollisista painopisteistä. Painopisteiksi valittiin koronaan kadotettujen

vuosikurssien tavoittaminen, sekä hallituksen toiminnan läpinäkyvyys ja

yhteistyö toimarien kanssa. Painopisteet esitellään vuosikokouksessa.

8.7. Muut esille tulevat asiat
-

9. Yrityssuhteet
9.1. Menneet yritystapaamiset

Tuukka tapasi Accenturen edustajia tiistaina, ja heiltä löytyi kiinnostusta

sponsoroida wapun ajan tapahtumia. Yrityssuhdetiimiläisiä on tapaamassa

tänään mahdollisen uuden yhteistyöyrityksen edustajien kanssa.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin wapun ajan excuista ja yhteistyöstä.

Ruusu poistui 08.59.



10. Opintoasiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

SCI:n opintovastaavat ovat suunnitelleet kyselyä etäopintojen toimivista

käytänteistä, joita voitaisiin haluta säilyttää. Kysely toteutetaan

mahdollisimman pian, jotta sitä voitaisiin esitellä loppukuusta SCI:n

johtoryhmän kokouksessa.

11. Viestintä
11.1. Ajankohtaiset asiat

Vaihdossa olevien kiltalaisten story-takeoverit pyörähtivät käyntiin killan

Instagramissa tällä viikolla, kun päästiin seuraamaan Prahassa vaihdossa olevan

Kristiinan päivää. Lähiaikoina Instagramiin tulee myös kertomaan päivistään eri

kiltalaisia yhteishaun lähestyessä.

12. Yhteisö
12.1. Toimariralli

Niille ryhmille, jotka lisäaikaa toivoivat on annettu lisäaikaa ensi viikon loppuun

asti. Juho muistuttaa ensi viikolla toimarirallien ruokien kulukorvaamisesta, sillä

niitä on tullut tähän mennessä hyvin vähän.

12.2. Toimaribrunssi
Julia on suunnitellut toimaribrunssin järjestämistä mahdollisesti 30.3. klo 9-12.

Rekrytään apukäsiä kynnelle kykenevistä hallituslaisista, jotta toimarit

pääsevät nauttimaan brunssista.

12.3. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Laura ja Rahim lähtevät edustamaan Valtio-opin Opiskelijoiden vuosijuhlille.

12.4. Muut esille tulevat asiat
Ullis esitti toiveen, että hengailtaisiin Teknologföreningenin hallituksen kanssa.

Julia totesi, että hallitushengailut on täysin vapaaehtoisia eikä niistä kannata

ottaa paineita.

Siirryttiin kohtaan 14.

13. Tapahtumat
13.1. Megaskabamestaruus

Helmikuu päättyi ja Megaskaban mestaruus säilyi Athenen nimissä. Hurraa!

13.2. Kaverisitsit
Kaverisitsejä vietetään 18.3. ja teemana on ikoniset duot. Ilmoittautuminen

sitseille aukeaa tänään kello 12.

13.3. WappuRatikka
IK:n kanssa 19.4. ja suunnittelut ovat lähteneet vauhdilla käyntiin. Tapahtumalla

etkot Vaasankadun kabinetissa, vätkyt raitiovaunussa ja jatkot Swengissä.



13.4. Kyykkäetkot by Man@ger
Man@ger kutsui kyykkään lähtevät athenelaiset järjestämilleen etkoille 12.3.

kiitoksena Sikajuhlien etkojen järjestämisestä viime vuoden joulukuussa.

13.5. Tekniikan taikaa
28.-30.3. järjestetään Dipolissa interaktiivinen näyttely. Sekä killoille, että

opiskelijoille on tarjottu mahdollisuutta esitellä jotakin näyttelyssä. Pohdittiin

mitä Athene voisi esitellä eikä suoraan keksitty mitään, mutta nostetaan tämä

mahdollisuus vielä kiltalaisille esille.

13.6. Aalto Omstart
Koulun järjestämä tapahtuma 9.3. klo 13-16, jonne toivotaan killoilta

kiltahuoneiden avoimia ovia. Tämä ei ole ongelma Athenelle, sillä Olkkarin ovet

ovat arkisin lähtökohtaisesti aina auki.

13.7. Muut esille tulevat asiat
Pohdittiin mahdollista yhteistä tapahtumaa Inkubion ja AK:n kanssa ja IE tutkii

mahdollisuuksia.

Siirryttiin kohtaan 15.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Fuksijäynä

Launchattiin tällä viikolla jäynäluennon yhteydessä.

14.2. ISOhakemukset
Kandi-ISOhakemuksia tuli 45 ja phabuISOhakemuksia 16. Phuksisektori on

käynyt hakemuksia jo läpi, mutta lopullisia päätöksiä ei olla vielä tehty.

14.3. Muut esille tulevat asiat
Phuksiopasta ruvetaan vääntämään varmaan ensi viikolla.

Inkeri ja Laura poistuivat 09.10.

Siirryttiin kokoustauolle 09.10.
Palattiin kokoustauolta 09.17.

Siirryttiin kohtaan 13.

15. MKV-asiat
15.1. KV-ISOhakemukset

Hakemuksia KV-ISOksi tuli 20, minkä lisäksi muutamat hakivat tuplaISOksi.

Saadaan hyvä porukka kasaan.



15.2. Ajankohtaiset asiat
Tänään järjestetään KV-opiskelijoiden wappuluento, sillä tänä vuonna

KV-opiskelijoille järjestetään ensimmäistä kertaa peijaiset.

KV-kevätretken sijaintia vielä etsitään. Viime ja tämän vuoden MKV-kapteenien

ja International Advisorien säännöllinen miitti on taas ensi viikolla.

Juho poistui 09.34.

16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotetilaus

T-paidansuunnittelukisan äänestysten ensimmäinen kierros sulkeutui

keskiviikkona. Koska suosituimpien vaihtoehtojen välillä oli vain yhden äänen

ero, tehdään näistä vielä toinen kierros.

16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin Tuukalle ja Rebekalle yhdet (1) performanssisakot doodlauksen

myöhästymisestä. Lisäksi annettiin Rahimille ja Tuukalle yhdet (1) sakot, ja

Julialle kaksi (2) sakkoa myöhästymisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Etenevät.

17. Muut esille tulevat asiat
Julia on suunnitellut hallitushengailua SIKin hallituksen kanssa ja tästä tulee polli

Telegramiin.

18. Seuraava kokous
7.3. kello 15.15.  Eväsvuorossa Rebekka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 09.45.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Rebekka Sihvola Milja Parviainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


